
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 91

Vil ministeren forholde sig til den stigende problematik, hvor mundbind ender som affald i

gadebilledet i stedet for at blive smidt i skraldespanden, jf. artiklen ”Brugte mundbind fly-

der i bybilledet: 'Træfsikkerheden er begrænset'” fra DR den 26. august 2020 (www.dr.dk/

nyheder/regionale/hovedstadsomraadet/brugte-mundbind-flyder-i-bybilledet-traefsikker-

heden-er)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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